February 26, 2009

Dear Toastmasters, 

各位演講會會員:

Spring is here. The Spring Conference 2009 is coming soon!

春天來了，我們的春季大會也快到了! 
This year, we, the Division D, take the honor to host the program in southern Taiwan. You will have the opportunity to enjoy the hospitality of the people here and the good sunny days while attending the convention. 
今年，D部很榮幸負責辦理春季大會在南部舉行。您將有機會在參加大會的同時享受南部人的熱情和美麗的陽光。
The Spring Conference 2009 is now set on April 25 and 26, 2009 at the Garden Villa in Kaohsiung. The Garden Villa is an ideal place to experience Kaohsiung. You will find that both you and your family get the trip worthwhile. You will also find a unique experience of participating in more than one contest at a time. With the arrangement of Mandarin/Taiwanese/English speech contests in series this year, you will be able to listen to all the contests at the same time.
今年春季大會將於四月25日及26日兩天在高雄蓮潭會館舉行。蓮潭會館是一處體驗高雄的好地方。您和您家人一定會有不虛此行的感受。您同時也會發現，因為串聯式的比賽安排，國語/台語/英語比賽將會在同一場地連續進行。今年您可以一次聽好幾場演講比賽。
On behalf of the Division D, I sincerely invite you and your family to join us to celebrate the spirit of Toastmasters together. We are looking forward to seeing you in Kaohsiung in April. 

本人謹代表D部全體會員誠摰的邀請您及您的家人共同來此一起歡慶演講會的年度大活動。我們四月高雄見!
Truly yours,

Eric Liang 梁守誠 敬上

Division D Governor

District 67

Toastmasters International

高雄蓮潭會館 Garden Villa 
http://www.gardenvilla.com.tw/
